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Moje miasto
W Bibliotece Miejskiej gości 
wystawa prac plastycznych pt. "Moje 
Miasto-własne wizje i wyobrażenia". 
Tam też miał miejsce wernisaż 
wystawy 15 czerwca br. Tego dnia 
czytelnia biblioteki zapełniła się. 
Licznie przybyli młodzi autorzy, 
niektórzy z rodzicami i swoimi 
nauczycielami.' Rozdawane były 
nagrody za wyróżnione prace. 
Wszyscy autorzy wystawy otrzymali 
pamiątkowy dyplom.
Jest to wystawa pokonkursowa 
składająca się z wszystkich prac, 
ja k ie  nap ły n ęły  do U rzędu 
M ie jsk ieg o  w L ubon iu , po 
ogłoszeniu przez Zarząd Miasta 
k o n k u r s u  p l a s t y c z n e g o ,  
skierowanego do lubońskich dzieci 
ze szkól podstawowych.
Młodzi lubonianie odpowiedzieli z 
d u ży m  z a a n g a ż o w a n ie m  I
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wyobraźnią. Wystawa składa się z 
około 80 prac wykonanych w 
różnych technikach. Można tam 
obejrzeć kom pozycje bogate 
kolorystycznie i ciekawe koncepcje. 
Wystawa ta zwraca uwagę nawet 
obojętnego przechodnia, k tó
ry idzie do wypożyczalni po książkę. 
M ożna śm iało pogratu low ać 
autorom wysokiego poziomu, a 
nauczycielom plastyki, szczególnie 
ze Szkoły Podstawowej nr 1, za 
liczny udział. Po wakacjach wystawa 
przeniesie się do Urzędu Miejskiego 
w Luboniu.

Cezary Biderman

Na zdjęciach: 
Powyżej: autorzy prac i  zwiedzający 

Obok: Przewodniczący RM Idzisbw Szafrański 
wręcza jedną z nagród.

Kom isje Rady M ie js k ie j  Lubonia

ROZMOWA z . . .
... Leonem Wawrzyniakiem, 
Przewodniczqcym 
Komisji Sfery Społecznej

Czym zajmowała się komisja Sfery 
Społecznej od początku tej 
kadencji samorządu ?

Pierwsze dwa spotkania poświę
cone były sprawom organizacyj
nym i wypracowaniu planu pracy 
k o m is j i ,  ze s z c z e g ó ln y m  
uwzględnieniem niezrealizowa
nego planu komisji poprzedniej 
kadencji. Następnie odbywały się 
spotkania robocze, w ramach 
których komisja chciała zapoznać 
się ze stanem faktycznym, oraz z 
bieżącymi pracami rozmaitych 
insty tucji. Na posiedzeniach 
komisji zapoznaliśmy się z pracą: 
M iejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, Gminnej Komisji 
R o z w iąz y w an ia  P rob lem ów  
A lk o h o l o w y c h ,  P o r a d n i  
Psychologiczno-Pedagogicznej, 
jak również spotkaliśmy się z 
przedstawicielami stowarzyszeń 
działających na terenie Lubonia. 
Spotkania te miały na celu także 
uzmysłowienie sobie jakie są 
wspólne zadania, cele, czego 
naw zajem  byśm y od sieb ie 
oczekiwali.
Od kwietnia, oprócz bieżących 
prac związanych z wakacyjnym 
wypoczynkiem dzieci, komisja 
postawiła sobie zadanie - dokonać 
przeglądu w szystk ich  p lacó
wek utrzymywanych w całości lub 
częściowo z budżetu miasta. 
Chodzi o rozpoznanie stanu 
faktycznego wszystkich placówek 
sz k o ln y ch , p rze d szk o ln y c h , 
ośrodków kultury, tych których 
zakres działania pokrywa się 
z zakresem zainteresowań Komisji 
S fery  S p o łec zn e j. K om isja  
przeznaczała jedno posiedzenie 
każdej z tych placówek. Przez te 
spotkania chcemy przygotować się 
do kolejnego roku budżetowego. 
Przeszacowanie budżetu, które 
dokonało się na czerwcowej sesji 
było również wynikiem naszych 
posiedzeń. Podczas wizyt komisji 
w placówkach przedszkolnych 
zauważyliśmy pewne braki w 
utrzymaniu obiektów. Aby ten stan 
poprawić konieczna jest doraźna 
pomoc finansowa. Dokonaliśmy 
również przeglądu budynków

Zadania Komisji Sfery Społecznej 
wg Statutu Miasta: kultura  
fizyczna, wypoczynek i turystyka, 
k u l t u r a  i s z tu k a ,  s zkoły ,  
przedszkola, sprawy młodzieżowe, 
informacja, ochrona zdrowia, 
opieka społeczna.

Leon W awrzyniak - radny trzeciej kadencji, 
Przewodniczący Komisji Sfery Społecznej RM

przeznaczonych na oba gimnazja 
pod  k ą tem  ich  p rz y sz łe g o  
funkcjonowania obok istniejących 
już tam szkół podstawowych. 
Gimnazjum nr 1 zgodnie z uchwałą
R.M. będzie funkcjonowało obok 
Szkoły Podstawowej nr 3, w tym 
sam ym  b u d y n k u . P e rs p e k 
tywicznie jednak dominującą 
funkcję w tym budynku będzie 
miało gimnazjum. Budynek ten 
w ym aga koniecznych  zm ian 
dostosowawczych w pomiesz
czeniach wewnętrznych, aby była 
zachowana odrębność obu szkół, a 
także lepsze wykorzystanie istnieją 
cych pomieszczeń. Prace te mają 
być zakończone do 1. września. 
Lepsza jest sytuacja w budynku 
Szkoły Podstawowej nr 2, gdzie 
u lo k o w a n e  b ę d z ie  d ru g ie  
gimnazjum. Tam na gimnazjum 
będzie przeznaczona nowsza część 
budynku, która niedawno była 
oddana do użytku.

Czy komisja próbowała ocenić 
stan przygotowania do reformy
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Czym zajmowała się komisja Sfery 
Społecznej od początku tej 
kadencji samorządu ?

Pierwsze dwa spotkania poświę
cone były sprawom organizacyj
nym i wypracowaniu planu pracy 
k o m is j i ,  ze s z c z e g ó ln y m  
uwzględnieniem niezrealizowa
nego planu komisji poprzedniej 
kadencji. Następnie odbywały się 
spotkania robocze, w ramach 
których komisja chciała zapoznać 
się ze stanem faktycznym, oraz z 
bieżącymi pracami rozmaitych 
insty tucji. Na posiedzeniach 
komisji zapoznaliśmy się z pracą: 
M iejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, Gminnej Komisji 
R o zw iązy w an ia  P rob lem ów  
A l k o h o l o w y c h ,  P o r a d n i  
Psychologiczno-Pedagogicznej, 
jak również spotkaliśmy się z 
przedstawicielami stowarzyszeń 
działających na terenie Lubonia. 
Spotkania te miały na celu także 
uzmysłowienie sobie jakie są 
wspólne zadania, cele, czego 
naw zajem  byśm y od sieb ie 
oczekiwali.
Od kwietnia, oprócz bieżących 
prac związanych z wakacyjnym 
wypoczynkiem dzieci, komisja 
postawiła sobie zadanie - dokonać 
przeglądu w szystkich p lacó
wek utrzymywanych w całości lub 
częściowo z budżetu miasta. 
Chodzi o rozpoznanie stanu 
faktycznego wszystkich placówek 
sz k o ln y ch , p rze d szk o ln y c h , 
ośrodków kultury, tych których 
zakres działania pokrywa się 
z zakresem zainteresowań Komisji 
S fe ry  S p o łec zn e j. K om isja  
przeznaczała jedno posiedzenie 
każdej z tych placówek. Przez te 
spotkania chcemy przygotować się 
do kolejnego roku budżetowego. 
Przeszacowanie budżetu, które 
dokonało się na czerwcowej sesji 
było również wynikiem naszych 
posiedzeń. Podczas wizyt komisji 
w placówkach przedszkolnych 
zauważyliśmy pewne braki w 
utrzymaniu obiektów. Aby ten stan 
poprawić konieczna jest doraźna 
pomoc finansowa. Dokonaliśmy 
również przeglądu budynków 
przeznaczonych na oba gimnazja 
pod kątem  ich  p rz y sz łe g o

KOMISJA SFERY SPOŁECZNEJ:

Leon W aw rzyn iak -  przewodniczący
Jan Błaszczak
Zofia Borowicz
Bogdan Jędrzejewski
Marcin Leciej
Leszek M ylka
Ewa Rogowicz
Anna Sawicka - Baraniak
Zofia Skok - Łukomska
W łodzim ierz Smogur
Andrzej Sobiło
W iesław o Wilczyńska
W łodzim ierz Woźniak

funkcjonowania obok istniejących 
już tam szkól podstawowych. 
Gimnazjum nr 1 zgodnie z uchwałą
R.M. będzie funkcjonowało obok 
Szkoły Podstawowej nr 3, w tym 
sam ym  b u d y n k u . P e rsp e k 
tywicznie jednak dominującą 
funkcję w tym budynku będzie 
miało gimnazjum. Budynek ten 
w ym aga koniecznych zm ian 
dostosowawczych w pomiesz
czeniach wewnętrznych, aby była 
zachowana odrębność obu szkół, a 
także lepsze wykorzystanie istnieją 
cych pomieszczeń. Prace te mają 
być zakończone do 1. września. 
Lepsza jest sytuacja w budynku 
Szkoły Podstawowej nr 2, gdzie 
u lo k o w a n e  b ę d z ie  d ru g ie  
gimnazjum. Tam na gimnazjum 
będzie przeznaczona nowsza część 
budynku, która niedawno była 
oddana do użytku.

Czy komisja próbowała ocenić 
stan przygotowania do reformy 
oświatowej, nie tylko pod kątem 
warunków lokalowych, lecz takie 
szerzej, pod kątem przygotowania 
do realizacji nowego programu 
nauczania?

Przygotowania do reformy oświaty 
komisja nie oceniała, natomiast 
można się pokusić o wstępne 
oceny, na podstaw ie analizy 
przeprowadzonej przez komisję. 
Na podstawie tej oceny można 
stwierdzić, że dyrekcje gimnazjów 
wywodzą się z doświadczonej 
kadry pedagogicznej, są również 
prawie pełne składy rad pedagogi
cznych. Uwzględniona została 
sugestia komisji, aby dokonywać 
wyboru kadry nauczycielskiej 
sp o śró d  n a u c z y c ie li  lub o ń  
skich szkół, oczywiście z pełnym 
przygotowaniem pedagogicznym. 
Natomiast, co do programowego 
aspektu reformy trudno mi się 
wypowiadać, gdyż nie dotarły do 
nas materiały na ten temat. Nawet 
wśród nauczycieli słyszy się 
narzekania na chaos informacyjny. 
O b a w ia m y  s ię  ró w n ie ż  o 
niewystarczający stan środków 
finansowych przeznaczonych z 
budżetu państwa na reformę. 
P o d s u m o w u ją c ,  na d z ie ń  
dzisie jszy  Luboń je s t n ieź
le przygotowany do reformy, 
łącznie z rozwiązaniem problemu 
dowozu dzieci do szkół.

Czy zdaniem Pana istnieją jakieś 
zagrożenia mogące utrudnić 
wprowadzanie reformy oświaty na 
terenie Lubonia?

Ja takich zagrożeń nie dostrzegam, 
myślę że wszyscy już przyzwy
czailiśmy się do tej reformy. Była 
pełna informacja w szkołach, 
rodzice również poznali zasady 
zmian, łącznie z tym, że na sesji 
rady  p o św ięco n e j re fo rm ie  
oświatowej obecna była delegacja 
rodziców.

Czy istnieje możliwość, że w 
przyszłości będzie zamknięta  
któraś z istniejących szkól 
podstaw ow ych kosztem np. 
Gimnazjum?

Luboński bohater

ROMAN APELT 
uhonorowany

21 .c z e r w c a  b r. w 
Urzędzie Miejskim w 
Luboniu Pan Roman 
A pelt m ieszkaniec 
naszego miasta otrzymał 
lis t g ratu lacy jny  od 
B u rm is trza  L ubon ia 
W ł o d z i m i e r z a  
K a c z m a r k a  i 
Przewodniczącego Rady 
M iejsk ie j Z dzisław a 
Szafrańskiego. Było to 
p o d z ię k o w a n ie  za 
bohaterską postawę i 
uratow anie dwóch z 
czterech topiących się 
osób, w dniu 7 czerwca 
1999 r. w Luboniu nad 
W a r tą .  S z c z e g ó ły  
tam tego  w ydarzen ia  
wobec zebranych na 
uroczystości gości i 
d z i e n n i k a r z y  
przedstawił Komendant

Policji w Luboniu Jan Kochański.
Burmistrz wręczył również Panu Apeltowi 
pamiątkowy zegarek z wygrawerowanym 
n a p ise m  p rz y p o m in a ją c y m  ta m to  
wydarzenie. Usłyszeliśmy także, że został 
skierowany wniosek za pośrednictwem 
Wojewody do Prezydenta RP o przyznanie 
Medalu Za Ofiarność  i Odwagę.  
Przypomniano również o zasługach Pana 
Romana podczas akcji ratowniczej w czasie 
p am ię tn eg o  w ybuchu  d ek s try n y  w 
Zakładach Ziemniaczanych.

C.B.

(B urm isirz SM iasta £ u fo n ia  
(Przew odniczący p fld y  y iie jsĄ te /£ u 6 o n ia

ZuSoń 21 czerwca 19P9 ro f

<Pan <Rpman JlpeCt 
M ieszaniec Miasta Lubonia

£>ist gratulacyjny

{IĄ^uztutniu zasług za ofiarność i odwagę.

(Dziękigąc za ofiarną postawę i  odwagę, dzięki kfórejz narażeniem 
własnego żyda ocalił<Pan życie dwócfi osób: Krzysztofa Jurgi i Marką 
Kprydaką, uznajemy (Pana czyn za bohaterski i w najwyższym stopniu 
godny do naśladowania.

(Dzień 7 czerwca 1999 roku, wpisze się nie tyłkp w (Panapamięć, ale 
przede wszystkim w pamięć uratmoanych z  topieli i przywróconych jakby no 
notvo do żyda, tych którzy teraz wszystką zawdzięczają (Panu.

Jaką reprczentand ‘Władz Miasta Lubonia, w  imieniu wszystkich jego 
mieszkańców, możemy powiedzieć -jesteśmy dumni - z  (Pańskiego czynu.

<&urmiśtfpMiasta Lubonia/.'^' 

‘Włodzimierz ‘Kaczmarek.

•odptL^ący <gpdy Mitjskjej
: • - 
-&Łm> SeąfmasĄi
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Komunikacja Wakacje w Luboniu

BILETY DROŻSZE od 1 lipcu
XIII sesja, 24 czerwca 99

Na czerwcowej sesji Rada Miejska Lubonia przyjęła uchwały dotyczące 
zmian cen biletów komunikacji miejskiej, oraz przeszacowania budżetu 
miasta na 1999 r. Szczegółowe zmiany zostały podane w uchwałach Rady 
Miejskiej.
Przeszacowanie budżetu spowodowane było przesunięciami w 
klasyfikacji budżetowej, zwiększeniem dochodów miasta, na podstawie 
wysokiego wykonania budżetu już za I kw. br., a także zwiększeniem 
subwencji ogólnej oraz dotacji na finansowanie zadań. W sumie 
zwiększono dochody miasta o kwotę 88 445 zł, o tyle samo też zwiększono 
wydatki miasta. Subwencję ogólną zwiększono na podstawie 
zawiadomienia Ministra Finansów. Zwiększono również dotację celową 
na zadania zlecone, oraz zmniejszono dotację na zadania własne gminy w 
stosunku do planowanej, zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego. 
Zwiększone wydatki przeznacza się na remonty w Przychodniach Lekarzy

A K C J A  Lało 99
Do wykorzystania na fundusz 
w akacy jny  p rzezn aczo n o  w 
budżecie miasta na 1999 r. kwotę 
70 tys. zł. Z tego na organizację 
ferii zimowych wykorzystano 
18.150 zł.
W tym roku "Akcja Lato" z 
miejskiej kasy będzie finansowana 
głównie w szkołach. Przeznaczono 
dopłatę dla jednego dziecka w 
wysokości 35 zł do wykorzystania 
przez okres dwóch tygodni. Dla 
nauczyciela prowadzącego grupę 
przeznaczono wynagrodzenie w 
wysokości 330 zł (brutto) za dwa 
tygodnie. W Szkole Podstawowej 
nr 1 z akcji skorzysta 145 dzieci i 
z a t r u d n i o n y c h  b ę d z i e  9

nauczycieli. W SP nr 2 -135 dzieci 
pod opieką 9 nauczycieli. W SPnr3 
- 75 d z iec i pod o p iek ą  5 
nauczycieli, a w SP nr 4 - 50 dzieci 
pod opieką 3 nauczycieli. Koszt tej 
akcji wyniesie łącznie 22.755 zł. 
Pozostała kwota w wysokości 
29.095 zl będzie przeznaczona na 
s f in a n s o w a n ie  a u to k a ró w  
obsługujących w ycieczki dla 
d z ie c i  o ra z  na c z ę ś c io w e  
d o f i n a n s o w a n i e  z a j ę ć  
prow adzonych przez MOPS, 
B ibliotekę M iejską, Ośrodek 
K u l t u r y  i S p ó ł d z i e l n i ę  
"Lubonianka". Dla kilku dzieci 
wyjazd wakacyjny finansowany 
jest z budżetu Gminnej Komisji 
R o z w iąz y w an ia  P rob lem ów  
Alkoholowych.

Z.S.

BILETY JEDNORAZOWE

Strefa Stara cena Podwyżka Nowa cena Wzrost m n
Latoń - Luboń O M - O M - 0,90,- 12,5%
Luboń - Dębiec W - O M ,- 120,- 9,1%
Lubań - Górczyn 130,- 0,20,- 1,50,- 15,4%
Luboń - P-ń Centrum 2,10,- 0,20,- 2,30,- 9,5%

BILETY MIESIĘCZNE

Sbafa Stara m a Nowa m a Wzrost cen>
Luboń - Luboń (U 2 6 ,0 \ 27,00,- 3,8%
Luboń - Dębiec 31,00,- 36,00,- 16,1%
Luboń - Górczyn 35,00,- 45,00,- 28,6%
Luboń - P-ń Centrum 45,00,- 60,00,- 33,3%
Luboń - Luboń (2) 39,00,- 41,00,- 5,1%

Rodzinnych z ulic Okrzei i Poniatowskiego, oraz na remonty w 
przedszkolach i w Bibliotece Miejskiej. Zgodnie z subwencją zwiększył 
się również budżet oświaty, przeznaczono także pewną kwotę na wydatki 
bieżące związane z organizowaniem gimnazjów.
Po zmianach budżet miasta na 1999 r. wynosi: po stronie dochodów-
21.619.807,00 zl, po stronie wydatków- 23.027.203,00 zl.
Za przyjęciem uchwały dotyczącej zmiany budżetu głosowało 24 radnych, 
wstrzymał się 1 radny, przeciw byl 1 radny.
Uchwała w sprawie opłat za korzystanie ze środków lubońskiej 
komunikacji miejskiej została przyjęta przez radę stosunkiem głosów-25 
za, 1 przeciw. Średni wzrost cen biletów jednorazowych wyniósł 10%, 
miesięcznych 30%. Ceny biletów miesięcznych zostały ustalone na 
poziomie trzydziestokrotnej ceny biletu jednorazowego. Zgodnie z 
uchwałą dzieci szkól podstawowych i gimnazjów w czasie dojazdu do 
szkoły mogą korzystać z lubońskiej komunikacji bezpłatnie. Prawo do 
bezpłatnych przejazdów autobusami lubońskimi uzyskały też dzieci do lat 
siedmiu.

Cezary Biderman

Gminna Komisja R o zw iq zyw an ia  Problem ów Alkoholow ych

K O N F E R E N C J A  P O W I A T O W A
Komisje Antyalkoholowe z Powiatu Poznańskiego w Luboniu

W dniu 30 czerwca br. sala sesyjna 
Urzędu Miejskiego w Luboniu 
b y ła  m ie jscem  p o w ia to w e j 
k o n f e r e n c j i  n a  t e m a t  
ro z w ią z y w a n ia  p ro b lem ó w  
alkoholowych. Gminna Komisja 
R o z w iąz y w an ia  P rob lem ów  
A lk o h o lo w y c h  z L u b o n ia  
zorganizowała to spotkanie - 
konferencję, na które zaproszono 
przedstawicieli GKRPA z powiatu 
p o z n a ń s k i e g o .  G o ś c i e m  
konferencji byl Starosta Powiatu 
Poznańskiego Ryszard Pomiń. W 
spotkaniu uczestniczyli także 
przedstaw iciele władz miasta 
Lubonia. Podczas obrad omawiano 
fu n k c jo n o w a n ie  g m in n y c h  
k o m i s j i ,  d z i e l o n o  s i ę  
doświadczeniami zebranymi przez 
poszczególne gminy.
U s ta w a  o w y c h o w a n iu  w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu

a lk o h o liz m o w i n a k ła d a  na 
samorząd terytorialny obowiązek 
kształtow ania po lityki an ty 
alkoholowej. Natomiast Komisje 
ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych mają obowiązek 
opracowania oraz prowadzenia 
p r o g r a m u  p r o f i l a k t y k i  i 
ro z w ią z y w a n ia  p ro b le m ó w  
spowodowanych przez alkohol. 
Niestety pomimo różnych działań 
statystyki nie wyglądają najlepiej. 
W Luboniu funkcjonuje telefon 
pomocy alkoholowej obsługiwany 
przez psychologa, w czwartki w 
godz. od 15.00 do 17.00 pod nr813 
01 73. Przy MOPS-ie na ul. 
Źródlanej uruchomiono świetlicę 
socjoterapeutyczną, z której mogą 
korzystać dzieci podczas godzin 
pozalekcyjnych.

CB.
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UCHWAŁY RADY MIEJSKIEJ LUBONIA PODJĘTE PODCZAS X I I I  SESJI RM
U diw da nr X I I I /6 4 /9 9  
Rady Mlg|skiej Lubonia 

z dnia 24 czarwca 1999r.

w sprawie: opla! za korzystanie ze środków 
luboAskiej komunikacji miejskiej.

Na podstawie art.7 ust.l pkt4 ustawy 
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 1996r. Nr 13 
poz.74 z późn. zm.) i art.34 ust.2 
ustawy z dnia 15 listopada 1984r. - 
Prawo przewozowe (Dz. U. z 1995r. 
Nr 119 poz.575 z późn. zm.) Rada 
Miejska Lubonia uchwala, co 
następuje:

§1
Ustala się następujące ceny biletów 
za korzystan ie z lubońskiej 
komunikacji miejskiej:
1. Bilet normalny jednorazowy za 
przejazd na terenie miasta Lubonia w 
wys.0,90zl
a/ bilet ulgowy w wys. 0,45 zl
2. Bilet normalny jednorazowy za 
przejazd na odcinku Luboń- Górczyn 
w wys. 1,50 zl
a/ bilet ulgowy w wys. 0,75 zł
3. Bilet normalny jednorazowy za 
przejazd na trasie Luboń- Dębiec w 
wys. 1,20 zl na trasie Dębiec- Poznań 
ul. Towarowa w wys. 2,30 i Luboń- 
Dębiec-Poznań-ul. Towarowa w 
wys. 2,30 zl
a/ bilet ulgowy na trasie Luboń- 
Dębiec w wys 0,60 zl
- na trasie Dębiec- Poznań ul. 
Towarowa w wys 1,15 zl
- na trasie Luboń- Dębiec- Poznań ul. 
Towarowa w wys 1,15 zl
4. Bilet miesięczny imienny na 
terenie miasta Lubonia:
a/ normalny na jedną linię 27,00 zl 
b/ ulgowy na jedną linię 13,50 zl 
c/ normalny na dwie linie /z 
przesiadką/ 41,00 zl 
d/ ulgowy na dwie linie / z 
przesiadką/ 20,50 zl
5. Bilet miesięczny normalny, 
imienny na trasie Luboń- Górczyn i 
Dębiec-Górczyn w wys 45,00 zl 
a/ bilet miesięczny ulgowy w wys. 
22,50 zl
6. Bilet miesięczny normalny, 
imienny na trasie Luboń-Dębiec w 
wys. 36,00 zł i na trasie Lubori- 
Poznań ul. Towarowa; na trasie 
Dębiec-Poznań ul. Towarowa w wys.
60,00 zl
a/ bilet miesięczny ulgowy na trasie 
Luboń-Dębiec w wysokości 18,00 zł; 
na tras ie  Luboń-Poznań ul. 
Towarowa i Dębiec-Poznań ul. 
Towarowa w wys 30,00 zl
7. Dopłatę za bilet jednorazowy, 
kupowany u kierowcy ustala P.T. 
"TRANSLUB” w Luboniu.

§2
Odpłatność za przewóz: psa, bagażu, 
wózka dziecięcego, roweru itp., za 
wyjątkiem psa przewodnika i wózka 
inwalidzkiego stanowić będzie cenę 
biletu normalnego.

§3
1. Ustala się opłaty dodatkowe za 
niedopełnienie obowiązku zapłaty 
należności przewozowych lub 
naruszenie przepisów porząd
kowych:
a/ za przejazd bez ważnego biletu:
- uiszczona w terminie 7 dni 30 zl 
b/ za zabieranie ze sobą do auto-busu 
zwierząt i rzeczy bez uiszczenia 
w ym aganych op ła t i rzeczy 
wyłączonych z przewozu oraz rzeczy 
dopuszczonych do przewozu na

warunkach szczególnych bez 
zachowania tych warunków:
- uiszczona w terminie 7 dni 15 zl 
c/ za spowodowanie zatrzymania lub 
zm iany trasy  au tobusu  bez 
uzasadnionej przyczyny (z winy 
pasażera) oraz za konieczność 
interwencji Policji lub Straży 
Miejskiej lOOzl
d/ za brak dokumentu upraw
n ia jącego  do k o rzy stan ia  z 
przejazdów ulgowych:
- uiszczona w terminie 7 dni 10 zł
2. Kontrola biletów w środkach 
komunikacji miejskiej Miasta 
L ubonia i p o b ie ran ie  op ła t 
dodatkowych przeprowadzane są na 
za sa d ach  u s ta lo n y c h  p rzez  
przewoźnika”.

§4
1. Przejazdy bezpłatne przysługują:
1/ radnym Rady Miejskiej Lubonia 
oraz radnym  Rady Pow iatu 
Poznańskiego zamieszkałym na 
terenie Lubonia,
2/ dzieciom do lat 7,
3/ inw alidom  I grupy oraz 
opiekunom towarzyszącym tym 
inwalidom wymagającym opieki 
osoby trzeciej,
4 /  o c i e m n i a ł y m  w r a z  z 
przewodnikiem,
5 / in w a lid o m  w o jennym  i 
wojskowym,
6/ pracownikom Spółki z o.o. 
"TRANSLUB" oraz członkom ich 
rodzin,
7/ umundurowanym funkcjo
nariuszom Policji i żołnierzom 
żandarmerii wojskowej do stopnia 
podoficera, funkcjonariuszom Straży 
M ie jsk ie j o raz  żo łn ie rz o m  
zasadniczej służby wojskowej,
8/ dzieciom i młodzieży dotkniętej 
inwalidztwem lub niepełnosprawnej 
oraz towarzyszącym im opiekunom, 
9/ osobom z upośledzeniem  
umysłowym do 18 lat,
10/ osobom, które ukończyły 65 rok 
życia,
11/ dzieciom dojeżdżającym do 
szkól podstawowych i gimnazjów na 
terenie Miasta Lubonia.

§5
B ilety  jed n o razo w e ulgow e 
przysługują:
1/ emerytom i rencistom oraz
współmałżonkom, na których 
obierane są zasiłki rodzinne,
/ studentom i uczniom szkól

ponadpodstawowych,
3/ głuchoniemym,
4 /kombatantom.

§6
B ile ty  m ie s ię c z n e  u lg o w e 
przysługują:
1/ studentom i uczniom szkól
ponadpodstawowych, 
u  emerytom i rencistom.

§7
Traci moc uchwala nr IV/22/98 Rady 
Miejskiej Lubonia z dnia 26 
listopada 1998r. w sprawie opłat za 
korzystanie ze środków lubońskiej 
komunikacji miejskiej.

§8
Wykonanie uchwały powierza się 
Zarządowi Miasta Lubonia.

§9
Uchwala wchodzi w życie z dniem 1 
lipca 1999r.

§10
Uchwala podlega ogłoszeniu na 
tablicach informacyjnych Urzędu 
Miejskiego w Luboniu oraz w prasie 
lokalnej.

Uchwala nr X I I I /6 5 /9 9  
Rady Miajslciej Lubonia 

Z dnia 24 czerwca 1999 r.

W sprawia: zmiany budżetu Miasta Lubonia na 
rok 1999

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym (Dz.U. z 1996 
r. Nr 13, poz. 74 z późn.zm.), art. 122 
i 124 ust. 1 -3 w zw. z art. 203 ustawy 
z dnia 2 6  listopada 1998 r. o 
finansach publicznych (Dz.U. Nr 
155, poz. 1014), oraz art. 87 ust. 2a 
ustawy z dnia 31 stycznia 1980 r. o 
ochronie i kształtowaniu środowiska 
(Dz.U. z 1994 r., Nr 49, poz. 196 z 
późn.zm.), Rada Miejska Lubonia 
uchwala, co następuje:

§1
W uchwale nr lX/53/99 Rady 
Miejskiej Lubonia z dnia 25 marca 
1999 r. w sprawie budżetu Miasta na 
rok 1999 wprowadza się następujące 
zmiany:
A. Zwiększa się dochody Miasta o 
kwotę: 260.382,OOzl, w tym:
I. Dochody od osób prawnych, 
fizycznych oraz z majątku Miasta: 
Dz. 91 Administracja państwowa i 
samorządowa, Rozdział 9195 
Pozostała działalność, Par. 64 różne 
opłaty i zezwolenia na sprzedaż 
alkoholu o kwotę 150.000,OOzl
II. Subwencja ogólna:
Dz. 97 Rozliczenia różne, Rozdział 
9701 część oświatowa subwencji 
ogólnej, Par. 90 subwencja ogólna 
c z ę ś ć  o ś w ia to w a  o kw o tę  
27.773,OOzl, Rozdział 9711 część 
podstawowa subwencji ogólnej, Par. 
90 subwencja ogólna część
podstawowa o kwotę 455,OOzl
III. Dotacje na finansowanie zadań:
Dz. 86 Opieka społeczna, Rozdział 
8613 zasiłki i pomoc w naturze, Par. 
88 dotacje celowe na zadania
zlecone o kwotę 73.620,OOzl
Dz. 99 Urzędy naczelnych organów 
władzy, kontroli i sądownictwa, 
Rozdział 9911 Urzędy naczelnych 
organów władzy i kontroli, Par. 88 
dotacja celowa na prowadzenie i 
ak tualizację  stałego rejestru  
wyborców o kwotę 2.784,OOzl
IV. Pozostałe dochody:
Dz. 86 Opieka społeczna, Rozdział 
8695 Pozostała działalność, Par. 71 
środki na dofinansowanie zadań ze 
ź r ó
del pozabudżetowych, Pomoc dla 
kombatantów o kwotę 5.750,OOzl
B. Zmniejsza się dochody Miasta o 
kwotę 171.937,OOzl, w tym:
I. Dochody od osób prawnych 
fizycznych, oraz majątku Miasta:
Dz. 85 Ochrona zdrowia, Rozdział 
8 5 3 6  P r z e c i w d z i a ł a n i e  
alkoholizmowi, Par. 64 różne opłaty 
z e z w o l e n i a  na s p r z e d a ż  
alkoholu o kwotę 110.000,00zł
II. Dotacja na finansowanie zadań: 
Dz. 86 Opieka społeczna. Rozdział 
8616 Dodatki mieszkaniowe, Par. 89 
dotacje celowe na zadania własne o 
kwotę 61.937,OOzl
C. Zwiększa się wydatki Miasta o 
kwotę 305.892,OOzl, w tym:
Dz. 74 Gospodarka mieszkaniowa 
oraz inne niematerialne usługi 
komunalne, Rozdział 7421 Różne 
jednostki obsługi gosp. kom. i 
mieszkaniowej o kwotę 20.000,OOzl 
Dz. 79 Oświata i wychowanie, 
Rozdział 7911 Szkoły Podstawowe

o kwotę 20.990,OOzl, Rozdział 7912 
Gimnazja o kwotę 30.933,00zl, 
Rozdział 8211 Przedszkola o kwotę
3 2 .0 0 0 . 00zl, R ozdział 8232
Ś w i e t l i c e  d la  u c z n ió w  i 
wychowanków o kwotę 6.783,OOzl. 
Dz. 83 Kultura i sztuka, Rozdział 
8322 - Biblioteki o kwotę
5.000. 00zl, Rozdział 8332 Ośrodki 
Kultury o kwotę 10.460,OOzl
Dz. 86 Opieka społeczna, Rozdział 
8615 Terenowe Ośrodki pomoc 
społecznej o kwotę 14.737,00zl, 
Rozdział 8695 Pozostała działalność
0 kwotę 5.750,OOzl
Dz. 91 Administracja państwowa i 
samorządowa, Rozdział 9195 
Pozostała działalność o kwotę
150.000. 00zl
Dz. 93 Bezpieczeństwo publiczne, 
Rozdział 9317 Obrona cywilna ze 
środków miasta o kwotę 6455,OOzl 
Dz. 99 Urzędy naczelnych organów 
władzy kontroli i sądownictwa, 
Rozdział 9911 Urzędy naczelnych 
organów władzy i kontroli o kwotę 
2.784,OOzl
D. Zmniejsza się wydatki Miasta o 
kwotę 217.447,OOzl, w tym:
Dz. 83 Kultura i sztuka, Rozdział 
8495 Pozostała działalność o kwotę 
I0.460,00zł
Dz. 85 Ochrona zdrowia. Rozdział 
8 5 3 6  P r z e c i w d z i a ł a n i e  
alkoholizmowi o kwotę 110.000,OOzl 
Dz. 86 Opieka społeczna, Rozdział 
8613 Zasiłki i pomoc w naturze o 
kwotę 29.050,OOzl, Rozdział 8616 
Dodatki mieszkaniowe o kwotę 
61.937,OOzl
Dz. 91 Administracja państwowa i 
samorządowa, Rozdział 9146 
Urzędy miast o kwotę 6.000,OOzl 

§2
1. Po zmianach budżet Miasta na rok 
1999 wynosi:
1/ po  s t r o n i e  d o c h o d ó w  
21.619.807,OOzl
2 / po  s t r o n i e  w y d a t k ó w  
23.027.203,00zl
2. Dotychczasowe załączniki nr 1 i 2 
do uchwały nr IX/53/99 z dnia 25 
marca 1999 r. otrzymuje nowe 
brzmienie i stanowią załączniki do 
niniejszej uchwały.

§3
Ulegają zmianie załączniki o 
numerach:
1 a. Dotacje celowe na finansowanie 
zadań zleconych i własnych z 
zakresu administracji rządowej,
2a. Wydatki na finansowanie zadań 
zleconych i własnych z zakresu 
administracji rządowej,
4. Plany przychodów i rozchodów 
zakładów budżetowych na rok 1999,
5. Z estaw ienie do tacji dla 
podmiotów realizujących zadania 
publiczne,
7. Plan przychodów i rozchodów 
Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska na 1999 rok, które 
stanowią załączniki do niniejszej 
uchwały.

§4
Wykonanie uchwały powierza się 
Zarządowi Miasta.

§5
Uchwala podlega ogłoszeniu w 
trybie przewidzianym dla przepisów 
gminnych.

§6
Uchwala wchodzi w życie z dniem 
podjęcia.
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Kanalizacjo sanitarna

JAK SIĘ PRZYŁĄCZYĆ?
Ja k  za ła tw ić fo rm a ln o śc i?

W "Informatorze Miejskim"nr 2 
podaliśmy, na jakich ulicach w 
bieżącym roku będzie budowana 
k a n a l i z a c j a  s a n i t a r n a .  
Mieszkańców tych ulic prosimy o 
zain teresow anie się budow ą 
przyłączy. Uchwala RM Lubonia 
zobowiązuje do podłączenia się do 
kanalizacji sanitarnej w ciągu 
jednego roku.
Większość zainteresowanych nie 
orientuje się, jakich formalności 
t r z e b a  d o p e ł n i ć  p r z e d  
rozpoczęciem budowy przyłącza. 
Potrzebne są:
• M a p a  z a s a d n i c z a  z 
naniesionym stanem prawnym 
wykonana nie wcześniej niż przed 
dwoma laty. Koszt 400-600 zl.
• Wystąpienie indywidualne do 
wodociągów o wydanie warunków 
technicznych. Koszt 65 zl.
• Uzgodnienie powyższych 
danych w Zespole Uzgadniania 
Dokumentacji na ul. Gronowej 20.
• Uzgodnienie w Poznańskich 
W odociągach  i K an a liz ac ji 
(PWiK). Koszt uzgodnień 22 zl od 
formatu A4.
• W y k o n a n i e  p r o j e k t u  
przyłącza. Koszt 300-500 zł.
• U z y s k a n i e  d e c y z j i  
lo k a liz a c y jn e j w U rz ęd z ie  
Miejskim. Koszt 2 zl.
• Pozwolenie na budowę.
• Wykonanie przyłącza przez 
firmę zatwierdzoną przez

•wodociągi.
• Wykonanie inwentaryzacji 
przez uprawnionego geodetę.
• Odbiór przez PWiK. Koszt 
100 zl.
Proponuję zrobić rozpoznanie 
w ś r ó d  p r o j e k t a n t ó w  i 
wykonawców w sprawie kosztów. 
Poza tym więcej zaoszczędzimy 
z lec a ją c  ty lk o  p ro je k t bez 
uzgodnień, które można załatwić 
s a m e m u .  J e ś l i  k i l k u  
za in te re so w a n y c h  sąsiadów  
zdecyduje się na budowę przyłączy 
zbiorowo, to koszty formalności 
mogą zmniejszyć się o połowę. Jest 
tylko jeden warunek, wszyscy 
m u s z ą  b y ć  p r a w n y m i  
właścicielami posesji.
Budowa kanalizacji sanitarnej jest 
najkosztowniejszą inwestycją w 
budżecie miasta. Jeśli decydujemy 
się na taki wydatek, to chcemy, by z 
tej inwestycji korzystało jak 
najwięcej mieszkańców. Miasto 
buduje ko lek tor w ulicy, a 
mieszkańcy na własny koszt są 
zo b o w iązan i do zak ład an ia  
przyłączy. W praktyce tylko część 
mieszkańców podłącza się do 
kanalizacji sanitarnej. W ulicach 
p o siad a jący ch  n aw ierzch n ię  
asfaltową jest to szczególnie 
istotne, ponieważ nie chcemy, by 
po odtworzeniu nawierzchni była 
ona co pewien czas cięta. Wszyscy 
w i d z i m y ,  że  w i ę k s z o ś ć

naprawionych nawierzchni po 
z a ło ż e n iu  p r z y łą c z a  j e s t  
niezadowalająca. Urząd Miejski 
chcąc zmobilizować mieszkańców 
do  z a k ła d a n ia  p r z y łą c z y  
zobowiązuje się założyć dywanik 
asfaltowy, jeśli mieszkańcy w 
określonym  czasie w ykonają 
przyłącze.
Obecnie Zarząd Miasta rozważa 
m ożliw ość w ykonania przez 
m ia s to  k r ó ć c ó w  ( f a j e k )  
wychodzących poza koronę jezdni 
dla posesji, które nie wykonały 
p rz y łą c z a .  T y lk o  do ty ch  
z a ś le p io n y c h  k ró ć c ó w  w 
przyszłości będzie mógł się 
podłączyć w łaściciel posesji 
płacąc uprzednio  m iastu (z 
odsetkami) za wykonanie króćca. 
Koszt takiego przyłącza będzie 
znacznie wyższy.
Zarząd Miasta zobowiązał "Kom- 
L ub" do p rz e św ie tle n ia  w 
pierwszej kolejności wszystkich 
ko lek to rów  deszczow ych  w 
ulicach posiadających kanalizację 
s a n i t a r n ą .  W p r z y p a d k u  
stwierdzenia, że z danej posesji 
s p ły w a ją  n ie c z y s to ś c i  do 
kanalizacji burzowej (kamera 
re je s tru je  bardzo  dok ładn ie  
wszystkie przyłącza i to, co nimi 
spływa) właściciel będzie ukarany 
mandatem i na jego koszt zostanie 
trwale zniszczone takie przyłącze.

Lechosław Kędra
Członek Zarządu Miasta 

ós. Komunlnych

Stale wzrasta ilość kradzionych 
samochodów. Luboń, niestety, nie 
stanowi tu wyjątku, choć wskaźnik 
odnalezienia pojazdów jest vr 
naszym mieście zdecydowanie 
bardziej korzystny, niż to ma 
miejsce np. w dużych miastach.
Jak przeciwdziałać temu zjawisku 
i na co zwrócić uwagę ?
Spora liczba kradzieży samo
chodów dokonywana jest w 
krótkim czasie po jego zaparko
waniu. Zwróćmy uwagę, czy ktoś 
nie obserwował naszego pojazdu, 
czy w jego pobliżu nie przebywali 
jacyś nieznajomi. Często dzieje 
się tak, iż złodzieje jadą za 
"wybranym"pojazdem aż do 
miejsca jego postoju.
Jeżeli jest to możliwe, polecamy 
odstawienie pojazdu na parking 
strzeżony. Nie stawiajmy 
samochodu - szczególnie po 
zmierzchu - na leśnych parkin
gach oddalonych od zabudowań. 
Jeśli zmuszeni jesteśmy oddać 
samochód do warsztatu napraw
czego, wybierajmy ten, do którego

N l G  daj się okraść

KRADZIEŻE
czterech kółek

mamy zaufanie i u1 miarę moż
liwości bądźmy obecni przy jego 
naprawie.
Kolejnym krokiem jest 
wyposażenie pojazdu w system 
alarmowy i mechaniczne 
urządzenia utrudniające 
uruchomienie i jazdę. Blokada 
skrzyni biegów, pedałów, 
kierownicy, odcięcie prądu od 
rozrusznika, czy pompy 
paliwowej, oraz dźwiękowy 
system alarmowy nie wykluczą 
kradzieży, lecz w sposób znaczący 
ją utrudnią.
Gdy stoimy w tzw. "korku ", 
zabezpieczmy drzwi przed otwar
ciem z zewnątrz. Jeśli musimy 
wysiąść z samochodu, czy to na 
skutek drobnej kolizji, czy 
niegroźnie wyglądającego 
wypadku, weźmy ze sobą kluczyki 
i zamknijmy drzwi. "Modnym " 
sposobem kradzieży wartościo
wych rzeczy z naszego samochodu 
jest metoda na tzw. "koło". 
Przestępcy przebijają oponę, a 
następnie pod pozorem pomocy 
przy naprawie uszkodzenia lub 
wykorzystując moment nieuwagi, 
kradną dokumenty, radiood
twarzacz bądź inne cenne 
przedmioty.

Paweł Dybczyński
Komendant Straży Miejskiej w Luboniu

W związku z upływem kadencji 1995-1999 
ławników sądów powszechnych i kolegiów 

ds. wykroczeń, Rada Miejska Lubonia 
informuje o możliwości zgłaszania

kandydatów na ławników
następnej kadencji.

Kandydatów można zgładzać do 31 lipca 
1999 roku. Zgłoszenia dokonuje organ 

stowarzyszenia, organizacji lub związku 
zawodowego uprawniony do bieżącego 

kierowania działalnością. Ławnikiem może 
być wybrany ten, kto posiada obywatelstwo 
polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i 

obywatelskich, jest nieskazitelnego 
charakteru, ukończył 26 lat, jest zatrudniony 
lub zamieszkuje w miejscu kandydowania co 

najmniej od roku.
Bliższe informacje w  Urzędzie Miejskim w 

Luboniu.

Uwaga Mieszkańcy!
Przypominamy, 

że właśtidel lub naiemta 
jest zobowiązany 

do utrzymania tzystośti 
nie tylko na własnej posesji, 

ale takie od własnego 
ogrodzenia do thodnika 

włątznie. Hodowty zielska i 
wysokiej trawy mogą litzyt na 

wizytę Straży Miejskiej ze 
stosownym mandatem.

Lechosław Kędra
Członek Zarządu Miasta 

Ds. Komunalnych
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CZEŚĆ PRZEDSZKOLAKI!
Dzień 17 czerwca 1999 r. pozostanie na długo w pamięci wielu dzieci i ich 
rodziców, uczestniczących w imprezie, która odbyła się w Przedszkolu nr 
5 w Luboniu. Stało się to za sprawą zorganizowanego, hucznego 
pożegnania gromadki dzieci z przedszkolem, które było ich domem przez 
całe 4 lata.
Po zaprezentowaniu przez dzieci krótkiego programu artystycznego, 
odzwierciedlającego tylko cząstkę tego, czego dzieci nauczyły się w 
przedszkolu, zaproszono wszystkich gości do wspólnego udziału w 
czterech konkurencjach sportowych: piłka nożna, dwa ognie, tor 
przeszkód, przeciąganie liny. Trzeba przyznać, że mali sportowcy i ich 
rodzice spisali się na medal. Nie było przegranych ani wygranych, były 
tylko radosne i promienne twarze naszych milusińskich i ich rodziców.
Aby nabrać sił między poszczególnymi konkurencjami, można było w 
przerwach posilić się kiełbaską z grilla, lub posłuchać wspaniałej muzyki 
w wykonaniu zespołu muzycznego "Classic".
Atrakcjom tym nie oparli się również mieszkańcy naszego osiedla, którzy 
poczęstowani kiełbaską chętnie przyglądali się poczynaniom naszych 
zawodników.
Żegnając przedszkole trudno było pogodzić się dzieciom z tym, że 
skończył się pierwszy, jakże wspaniały i niezwykłe ważny etap w ich 
życiu.

Cześć Przedszkolaki!
Powodzenia w szkole!

Jolanta tqczkowska
Nauczycielka Przedszkola nr 5
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